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Møtenotater: 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Møtet var kunngjort i distriktets lokalavis, og dokumentene 
var utlagt til ettersyn på kommunens hjemmeside. 
Ordfører Marlen Rendall Berg og varaordfører Ronny Borge ledet møtet. 
 
Orientering ved politiet ved: 

· Politistasjonssjef Ronny Borge 
· Politioverbetjent Ari Tollånes 

 
Ronny Borge (H) hadde permisjon til etter orientering fra politiet. 
Wiggo Lund (AP) tiltrådte under orientering fra politiet. 
 
Orientering fra Iris Salten IKS v/adm.dir. Bjørn Ove Moum 
 
Det var ingen merknader til innkallling. 

Merknader til sakslista: 
· Nils-Christian Steinbakk: 

1. Status legesituasjonen 
2. Demonstrasjon elever. Fikk ikke lærerne lov til å delta? 

Saklista ble enstemmg godkjent. 
 
Orientering fra ordfører: 

· Diplom fra ICAN Cities Appeal er mottatt - Uttalelse i forrige kommunestyremøte 
· Sjunkhatten folkehøgskole - En grundig orientering i neste kommunestyremøte 
· Midlertidig stenging av fengsel - Møte med leder 
· Møte med Posten - Følges opp 
· Skal starte opp med beredskapsråd etter covid -19 
· Historisk utbytte fra SKS på kr. 95 mill. - Fauske mottar kr. 12,6 mill. 
· IKS-møter med Trine Nordvik Løkås 
· Blastr-sak i neste kommunestyremøte 
· Vi har hatt bispevisitas 
· Vi hatt beredskapsøvelse 
· Ordfører har hatt møte med Husbanken 
· Varaordfører var med på Filmfest Salten og Vestmyra skole vant pris 
· Ordfører har lagt ned grunnstein på Wenberg/Stingray 
· Møte i Jernbaneforum på Fauske - Forventet økning til 6 avganger i 2023. 

Godtterminalen er beregnet for 5 avganger. 
· Varaordfører skal delta på Salten Regionråd i Beiarn 

 
Kassandra Petsa (FRP) tiltrådte før sak 35/22. 
 
Kommunedirektør presenterte nyansatt samfunnsøkonom Ingrid Steen Navjord. 
 
Taletid på 3 minutter og replikk på 2 minutter 
Ingen habilitetsspørsmål. 
 
Regnskapssjef Mariann Monsen fungerte som kommunedirektør under Ellen Beate 
Lundbergs fravær i sak 37/22 - 38/22. 
 
Svar på spørsmål: 
Nils-Christian Steinbakk: 
Legesitusjonen. Kommunedirektør orienterte. God dialog. Legeforeningen ba om særskilte 
lønnsforhandlinger. Kom fram til ordning. Stabilisert situasjon. Må søke etter leger. 
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Inndekning er enda ikke klar. 
Lærere demonstrasjon. Kommunedirektør orienterte. Generelt - Lojalitet vs. ytringsfrihet. 
Gråsone. Lojalitet blir ofte trukket for langt i forhold til ytringsfrihet. 
Enhetsleder skole svarte. Demonstrasjonen var ikke initiert av skolen. Skolen ga fri til 
elevene, men de måtte være tilbake til kl. 10.30. De tillitsvalgte på skolen var klar på at 
lærerne ikke kan demonstrere i egen arbeidstid. 

 
 
 
 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 20.05.22 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr           den 
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Saksliste 
 

Saksnr. Sakstittel  
035/22 Godkjenning av møtebok  

036/22 Referatsaker i perioden  
037/22 Årsregnskap og årsberetning 2021 - Fauske kommune  

038/22 Årsregnskap og årsberetning 2021 - Fauna KF  
039/22 Oppfølging av budsjettvedtak - reduksjon av ca. 10 

årsverk innen samhandlingsområdet oppvekst og 
kultur. 

 

040/22 Oppfølging av vedtak i budsjett 2022 - etablere 
oppvekstsenter i Sulitjelma 

 

041/22 Oppdatering av betalingsregulativ 2022 - Endring av 
betalingssatser for Sulitjelma Bad 

 

042/22 Sikring av Farvikbekken - fremleggelse tiltaksplan for 
gjennomføring av rassikring og kostnadsoverslag for 
tiltakene 

 

043/22 Søknad om kjøp del av kommunal tomt fra gnr/bnr 
101/6 - Finneid 

 

044/22 Kommunestyre- og fylkestingsvalget 2023 - Fastsetting 
av valgdag 

 

045/22 Uttreden av verv og supplering av varamedlemsliste  

046/22 Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 19. mai 
2022 - Rus/psykatri tjenesten i Fauske 
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035/22: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 3/2022 godkjennes. 

 
Kommunestyre 19.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 035/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 3/2022 godkjennes. 

 
 
 
036/22: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Kommunestyre 19.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 036/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
037/22: Årsregnskap og årsberetning 2021 - Fauske kommune 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 05.05.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Fauske kommunes årsregnskap og årsmelding for 2021 godkjennes. 
2. Regnskapsmessig mindreforbruk kr 11 961 728,40 er iht. kommunelovens krav ført 

til reduksjon av tidligere års merforbruk. Dette bidrar positivt til å redusere tiden 
Fauske kommune er innmeldt i ROBEK.  

3. Ubrukt bevilgning for investeringsprosjekter overføres til investeringsbudsjett 2022.  
 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

1. Fauske kommunes årsregnskap og årsmelding for 2021 godkjennes. 
2. Regnskapsmessig mindreforbruk kr 11 961 728,40 er iht. kommunelovens krav ført 
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til reduksjon av tidligere års merforbruk. Dette bidrar positivt til å redusere tiden 
Fauske kommune er innmeldt i ROBEK.  

3. Ubrukt bevilgning for investeringsprosjekter overføres til investeringsbudsjett 2022.  
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 037/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Fauske kommunes årsregnskap og årsmelding for 2021 godkjennes. 
2. Regnskapsmessig mindreforbruk kr 11 961 728,40 er iht. kommunelovens krav ført 

til reduksjon av tidligere års merforbruk. Dette bidrar positivt til å redusere tiden 
Fauske kommune er innmeldt i ROBEK.  

3. Ubrukt bevilgning for investeringsprosjekter overføres til investeringsbudsjett 2022.  
 

 
Kommunestyre 19.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Regnskapssjef orienterte. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 037/22 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Fauske kommunes årsregnskap og årsmelding for 2021 godkjennes. 
2. Regnskapsmessig mindreforbruk kr 11 961 728,40 er iht. kommunelovens krav ført 

til reduksjon av tidligere års merforbruk. Dette bidrar positivt til å redusere tiden 
Fauske kommune er innmeldt i ROBEK.  

3. Ubrukt bevilgning for investeringsprosjekter overføres til investeringsbudsjett 2022.  

 
 
 
038/22: Årsregnskap og årsberetning 2021 - Fauna KF 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 05.05.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Framlagt årsberetning 2021 for Fauna KS tas til etterretning. 
2. Framlagt årsregnskap fastsettes som Fauna KF sitt regnskap for 2021. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

1. Framlagt årsberetning 2021 for Fauna KS tas til etterretning. 
2. Framlagt årsregnskap fastsettes som Fauna KF sitt regnskap for 2021. 

 
Formannskap 05.05.2022: 
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Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstillling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 038/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Framlagt årsberetning 2021 for Fauna KS tas til etterretning. 
2. Framlagt årsregnskap fastsettes som Fauna KF sitt regnskap for 2021. 

 
Kommunestyre 19.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Regnskapssjef orienterte. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 038/22 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Framlagt årsberetning 2021 for Fauna KS tas til etterretning. 
2. Framlagt årsregnskap fastsettes som Fauna KF sitt regnskap for 2021. 

 
 
 
039/22: Oppfølging av budsjettvedtak - reduksjon av ca. 10 årsverk innen 
samhandlingsområdet oppvekst og kultur. 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 05.05.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Som et ledd i å oppfylle kommunens forpliktelser – tiltaksplan i ROBEK – for å oppnå et 
budsjett i «balanse», var et tiltak i sak 115/21 «Årsbudsjett 2022 og økonomiplan 2022 – 
2025» å redusere bemanningen også i samhandlingsområdet Oppvekst og kultur med 
ca 10 årsverk som utgjør om lag 6,40 millioner kr. I prioriteringen av hvor dette skal 
gjøres, vedtar Kommunestyret følgende fordeling av nedtrekket på 6,40 millioner kr. 
innenfor oppvekst og kultur: 
 

1. Kultur og idrett - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Kultur og idrett»). 
Besparelse 0,36 millioner kr. 

2. Barnehage - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet barnehage»). 
Besparelse 1,31 millioner kr. 

3. Skole - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Skole»). Besparelse 3,52 
millioner kr. 

4. Familiens hus og integrering - alternativ 1 (iht vedlegg «Forslag fra enhet 
Familiens hus»). Besparelse 1,44 millioner kr. 

 
Samlet sett kan det gi en mulig besparelse på 6,63 millioner kroner i helårseffekt fra 
2023 og videre i planperioden. 

 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Som et ledd i å oppfylle kommunens forpliktelser – tiltaksplan i ROBEK – for å oppnå et 
budsjett i «balanse», var et tiltak i sak 115/21 «Årsbudsjett 2022 og økonomiplan 2022 – 
2025» å redusere bemanningen også i samhandlingsområdet Oppvekst og kultur med 
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ca 10 årsverk som utgjør om lag 6,40 millioner kr. I prioriteringen av hvor dette skal 
gjøres, vedtar Kommunestyret følgende fordeling av nedtrekket på 6,40 millioner kr. 
innenfor oppvekst og kultur: 
 

1. Kultur og idrett - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Kultur og idrett»). 
Besparelse 0,36 millioner kr. 

2. Barnehage - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet barnehage»). 
Besparelse 1,31 millioner kr. 

3. Skole - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Skole»). Besparelse 3,52 
millioner kr. 

4. Familiens hus og integrering - alternativ 1 (iht vedlegg «Forslag fra enhet 
Familiens hus»). Besparelse 1,44 millioner kr. 

 
Samlet sett kan det gi en mulig besparelse på 6,63 millioner kroner i helårseffekt fra 
2023 og videre i planperioden. 
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra H, SP, KRF og FRP - Endringer vedr kultur, skole, familiens hus, foreslått av 
Karl Gunnar Strøm, Senterpartiet 
Pkt 1: (kultur ) 
 
Stillingen ved Sulitjelma Ungdomsklubb reduseres ikke. 
 
 
Pkt 3: (skole ) 
 
Formannskapet ber Statsforvalteren om bistand til å vurdere om kommunens forpliktelser i 
skolen etter gjeldende lover og forskrifter overholdes før vedtaket settes i verk, senest til 
1.7.2022. 
 
 
Pkt 4: (Familiens hus) 
 
Helsesykepleier og Miljøarbeider reduseres ikke nå. Kommunen venter 50 flyktninger i løpet 
av året, og stillingene må ses i lys av dette. Ny vurdering av disse stillingene vurderes høsten 
2022. Ved opprettholdelse av stillingene, forutsettes det at økte utgifter tas av 
integreringstilskuddet. 

 
Forslag fra AP, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
Sak 039/22 Oppfølging av budsjettvedtak 
1. Fauske kommune har de siste årene gjort store investeringer i nye skolebygg. Da 
Valnesfjord skole og flerbrukshall sto ferdig, hadde vi landets fineste og mest moderne 
skolebygg med unike uteområder. Samtidig har det vært gjort store strukturendringer og 
kommunestyret har de siste årene lagt ned tre nærskoler. Dette har ført til at de ansatte i 
skoleverket har måttet tilpasse og omstille seg til å smelte sammen ulike miljø på større 
enheter. 
Kommunestyret har tidligere vært tydelige på at det etter de store investeringene og 
strukturendringene skulle satses på innholdet i skolen. I stedet har en reduksjon i antall elever 
og den økonomiske situasjonen ført til store nedskjæringer i antall årsverk. Fra skoleåret 
2019 og frem til høsten 2022 vil antall pedagoger og assistenter i Fauskeskolen være 
redusert med flere titalls stillinger, bare på Vestmyra skole har det de siste årene vært 
redusert med i overkant av 17 årsverk, selv om elevtallet er det samme nå som det var for 
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noen få år tilbake. 
Den gjennomførte strukturendringen har gått veldig fort og påvirket både ledelsen og de 
ansatte ved de ulike skolene negativt. Skolene trenger ro og må få omstille seg på en 
planmessig måte innenfor et akseptabelt tidsperspektiv. Kommunestyret avviser med 
bakgrunn i dette den foreslåtte reduksjonen i antall årsverk innenfor grunnskolen og ber 
kommunedirektøren utrede en sak hvor det settes søkelys på innholdet i skolen, sett opp mot 
antall årsverk på hver enkelt skole. Dette arbeidet må starte ute på skolene, hvor ledelsen og 
de ansatte får være med å vurdere hva som er best på deres skole. Samtidig må det være en 
plan på dette arbeidet, slik at vi får en planmessig drift i årene som kommer. Tidlig innsats og 
et godt faglig utbytte for elevene skal i særdeleshet vektlegges. I tillegg til dette skal skolene 
tilby lovpålagte oppgaver i forhold til spesialundervisning og særskilt tilrettelagt opplæring. 
De ansattes organisasjoner forteller at det er blitt en større andel elever med psykiske 
problemer. Det fryktes at elevene ikke blir sett i en travel arbeidsdag og lærerne får ikke 
jobbet forebyggende. Retten til et godt psykososialt miljø blir sterkt utfordret og dårlig ivaretatt 
allerede i dag. Ansatte blir oftere utsatt for trusler og vold i dagens skole på Fauske, noe som 
igjen kan føre til slitasje, sykemeldinger og lærerflukt. Meldinger om daglige avvik og brudd på 
både arbeidsmiljøloven og opplæringsloven må gripes fatt i umiddelbart. 
Det er derfor viktig å opprettholde kontaktlærertettheten slik den er i dag. Gjennom å trekke 
ned antall årsverk i skolen, øker allerede belastningen svært mye på de som blir igjen. Dette 
er det først og fremst de svakeste elevene som taper på. Det er de samme elevene som er 
avhengig av tett oppfølging av kontaktlærer i skolehverdagen for å ha mulighet til å lykkes 
både faglig og sosialt. Færre kontaktlærere kombinert med mindre lærertetthet i 
klasserommet vil ramme denne gruppen hardt. Det er også uheldig og skal ha færre 
kontaktlærere i skolen i en tid hvor kontaktlærerrollen er viktigere enn noen gang før. Svært 
mange elever er i dag avhengig av denne oppfølgingen. En forutsetning for å lykkes i dette 
arbeidet er at antall klasser på ungdomstrinnet opprettholdes som i dag. 
Stortinget vedtok å øke realveksten i kommunesektorens frie inntekter med 2 500 mill. kroner 
sammenlignet med Regjeringen Solberg sitt forslag. Samlet gir dette en vekst på 4 500 mill. 
kroner i 2022 og for Fauske kommune utgjør det en økning i de frie inntekter på i overkant av 
3 mill. kroner. Dette vil øke kommunens evne til å løse viktige samfunnsoppgaver og unngå 
en krise innenfor skoleverket som nevnt ovenfor. Statsbudsjettet skisserer at hver grunnskole 
i kommunene skal tildeles 500 000 kroner i økte inntekter og for Fauske kommune, som har 4 
grunnskoler, utgjør dette kr. 2 000 000,-. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren innarbeide kr. 3 520 000,- i økonomimelding 1/2022, 
slik at skolesektoren får konsolidert stillingen, sikre at lovpålagte oppgaver, som for eksempel 
at elver med særskilte behov får den undervisningen de har lovmessig krav på. Og sist men 
ikke minst, sørge for at Fauskeskolen får drive med skoleutvikling og skoleledelse, i en tid 
dette er av særdeles stor viktighet. 
2. Ungdomsklubben i Sulitjelma kan i dagens lokaler ikke driftes forsvarlig med totalt en 
ansatt i 30 % stilling. Kommunestyret ber kommunedirektøren innarbeide 25 % stilling i 
økonomimelding 1/22. 

 
H/SP/KRF/FRP's forslag ble trukket. 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble vedtatt med 5 (1FRP, 2H, 2SP) mot 4 (3AP, 1R) 
stemmer avgitt for AP's forslag. 
 
 
FOR- 039/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Som et ledd i å oppfylle kommunens forpliktelser – tiltaksplan i ROBEK – for å oppnå et 
budsjett i «balanse», var et tiltak i sak 115/21 «Årsbudsjett 2022 og økonomiplan 2022 – 
2025» å redusere bemanningen også i samhandlingsområdet Oppvekst og kultur med 
ca 10 årsverk som utgjør om lag 6,40 millioner kr. I prioriteringen av hvor dette skal 
gjøres, vedtar Kommunestyret følgende fordeling av nedtrekket på 6,40 millioner kr. 
innenfor oppvekst og kultur: 
 

1. Kultur og idrett - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Kultur og idrett»). 
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Besparelse 0,36 millioner kr. 
2. Barnehage - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet barnehage»). 

Besparelse 1,31 millioner kr. 
3. Skole - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Skole»). Besparelse 3,52 

millioner kr. 
4. Familiens hus og integrering - alternativ 1 (iht vedlegg «Forslag fra enhet 

Familiens hus»). Besparelse 1,44 millioner kr. 

 
Samlet sett kan det gi en mulig besparelse på 6,63 millioner kroner i helårseffekt fra 
2023 og videre i planperioden. 

 
Kommunestyre 19.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Forslag 039/22, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
Fauske kommune har de siste årene gjort store investeringer i nye skolebygg. Da Valnesfjord 
skole og flerbrukshall sto ferdig, hadde vi landets fineste og mest moderne skolebygg med 
unike uteområder. Samtidig har det vært gjort store strukturendringer og kommunestyret har 
de siste årene lagt ned tre nærskoler. Dette har ført til at de ansatte i skoleverket har måttet 
tilpasse og omstille seg til å smelte sammen ulike miljø på større enheter. 
 
Kommunestyret har tidligere vært tydelige på at det etter de store investeringene og 
strukturendringene skulle satses på innholdet i skolen. I stedet har en reduksjon i antall elever 
og den økonomiske situasjonen ført til store nedskjæringer i antall årsverk. Fra skoleåret 
2019 og frem til høsten 2022 vil antall pedagoger og assistenter i Fauskeskolen være 
redusert med flere titalls stillinger, bare på Vestmyra skole har det de siste årene vært 
redusert med i overkant av 17 årsverk, selv om elevtallet er det samme nå som det var for 
noen få år tilbake. 
 
Den gjennomførte strukturendringen har gått veldig fort og påvirket både ledelsen og de 
ansatte ved de ulike skolene negativt. Skolene trenger ro og må få omstille seg på en 
planmessig måte innenfor et akseptabelt tidsperspektiv. Kommunestyret avviser med 
bakgrunn i dette den foreslåtte reduksjonen i antall årsverk innenfor grunnskolen og ber 
kommunedirektøren utrede en sak hvor det settes søkelys på innholdet i skolen, sett opp mot 
antall årsverk på hver enkelt skole. Dette arbeidet må starte ute på skolene, hvor ledelsen og 
de ansatte får være med å vurdere hva som er best på deres skole. Samtidig må det være en 
plan på dette arbeidet, slik at vi får en planmessig drift i årene som kommer. Tidlig innsats og 
et godt faglig utbytte for elevene skal i særdeleshet vektlegges. I tillegg til dette skal skolene 
tilby lovpålagte oppgaver i forhold til spesialundervisning og særskilt tilrettelagt opplæring. 
 
De ansattes organisasjoner forteller at det er blitt en større andel elever med psykiske 
problemer. Det fryktes at elevene ikke blir sett i en travel arbeidsdag og lærerne får ikke 
jobbet forebyggende. Retten til et godt psykososialt miljø blir sterkt utfordret og dårlig ivaretatt 
allerede i dag. Ansatte blir oftere utsatt for trusler og vold i dagens skole på Fauske, noe som 
igjen kan føre til slitasje, sykemeldinger og lærerflukt. Meldinger om daglige avvik og brudd på 
både arbeidsmiljøloven og opplæringsloven må gripes fatt i umiddelbart. 
 
Det er derfor viktig å opprettholde kontaktlærertettheten slik den er i dag. Gjennom å trekke 
ned antall årsverk i skolen, øker allerede belastningen svært mye på de som blir igjen. Dette 
er det først og fremst de svakeste elevene som taper på. Det er de samme elevene som er 
avhengig av tett oppfølging av kontaktlærer i skolehverdagen for å ha mulighet til å lykkes 
både faglig og sosialt. Færre kontaktlærere kombinert med mindre lærertetthet i 
klasserommet vil ramme denne gruppen hardt. Det er også uheldig og skal ha færre 
kontaktlærere i skolen i en tid hvor kontaktlærerrollen er viktigere enn noen gang før. Svært 
mange elever er i dag avhengig av denne oppfølgingen. En forutsetning for å lykkes i dette 
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arbeidet er at antall klasser på ungdomstrinnet opprettholdes som i dag. 
 
Stortinget vedtok å øke realveksten i kommunesektorens frie inntekter med 2 500 mill. kroner 
sammenlignet med Regjeringen Solberg sitt forslag. Samlet gir dette en vekst på 4 500 mill. 
kroner i 2022 og for Fauske kommune utgjør det en økning i de frie inntekter på i overkant av 
3 mill. kroner. Dette vil øke kommunens evne til å løse viktige samfunnsoppgaver og unngå 
en krise innenfor skoleverket som nevnt ovenfor. Statsbudsjettet skisserer at hver grunnskole 
i kommunene skal tildeles 500 000 kroner i økte inntekter og for Fauske kommune, som har 4 
grunnskoler, utgjør dette kr. 2 000 000,-. 
 
Kommunestyret ber kommunedirektøren innarbeide kr. 3 520 000,- i økonomimelding 1/2022, 
slik at skolesektoren får konsolidert stillingen, sikre at lovpålagte oppgaver, som for eksempel 
at elver med særskilte behov får den undervisningen de har lovmessig krav på. Og sist men 
ikke minst, sørge for at Fauskeskolen får drive med skoleutvikling og skoleledelse, i en tid 
dette er av særdeles stor viktighet. 

 
Forslag sak 039/22, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
Ungdomsklubben i Sulitjelma kan i dagens lokaler ikke driftes forsvarlig med totalt en ansatt i 
30 % stilling. Kommunestyret ber kommunedirektøren innarbeide 25 % stilling i 
økonomimelding 1/22. 

 
Tilleggsforslag sak 39/22, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
Som et ledd i å oppfylle kommunens forpliktelser – tiltaksplan i ROBEK – for å oppnå et 
budsjett i «balanse», var et tiltak i sak 115/21 «Årsbudsjett 2022 og økonomiplan 2022 – 
2025» å redusere bemanningen også i samhandlingsområdet Oppvekst og kultur med ca 10 
årsverk som utgjør om lag 6,40 millioner kr. I prioriteringen av hvor dette skal gjøres, vedtar 
Kommunestyret følgende fordeling av nedtrekket jf budsjett innenfor oppvekst og kultur: 
 
1. Kultur og idrett - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Kultur og idrett»). 
Stillingen ved Sulitjelma Ungdomsklubb reduseres ikke. 
 
2. Barnehage - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet barnehage»). Besparelse 1,31 
millioner kr. 
 
3. Skole - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Skole»). Besparelse 3,52 millioner kr. 
 
Nedtrekkene innen skole er store og fører til en krevende situasjon spesielt ved Vestmyra 
skole. Vedtaket om å slå sammen fire parallelle klasser til tre har store konsekvenser for 
ungdomstrinnene. Særlig blir situasjonen krevende for elever ved 10.trinn som skal inn i sitt 
avsluttende grunnskoleår.  
 
a) For å lette situasjonen noe for skolen, utsettes nedtrekk på 1,7 stillinger, (tilsvarende 1,1 
mill) ved Vestmyra. Utsettelsen av nedtrekket gjelder kun ett år. Siden Fauske er Robek-
kommune er det ikke mulig å finansiere tiltaket eksempelvis ved utbytte fra SKS. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren finne inndekning innen skole og barnehage for 1,1 
mill jf. utredninger i saken, og rapportere tilbake til kommunestyret i økonomimelding 1.  
 
b) Vestmyra skole har de siste årene hatt et nedtrekk på 15 stillinger, selv med tilnærmet 
samme elevtall. Sammenslåing av skoler og etablering av felles kultur og læringsmiljø har gitt 
behov for omstilling gjennom mange år. I kombinasjon med store nedtrekk er dette svært 
krevende, og ansatte ved skolen har vist en formidabel evne til omstilling og innsats. 
Vestmyra skole må, etter denne siste reduksjonen, få ro til å etableres innen nye rammer og 
planlegge med tilgjengelige ressurser før det foreslås nye endringer. Demografiutviklingen 
bør være førende for eventuelle ytterligere nedtrekk. 
 
4. Familiens hus og integrering - alternativ 1 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Familiens hus»). 
Besparelse 1,44 millioner kr. 
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AP's 2 forslag fikk 13 (9AP, 2R, 2SV) stemmer og ble forkastet. 
Formannskapets innstilling ble enstemmig forkastet. 
KRF's forslag fikk 14 (3FRP, 5H, 1KRF, 5SP) stemmer og ble vedtatt.  
 
KOM- 039/22 Vedtak: 
Vedtak: 
 

Som et ledd i å oppfylle kommunens forpliktelser – tiltaksplan i ROBEK – for å oppnå et 
budsjett i «balanse», var et tiltak i sak 115/21 «Årsbudsjett 2022 og økonomiplan 2022 
– 2025» å redusere bemanningen også i samhandlingsområdet Oppvekst og kultur 
med ca 10 årsverk som utgjør om lag 6,40 millioner kr. I prioriteringen av hvor dette 
skal gjøres, vedtar Kommunestyret følgende fordeling av nedtrekket jf budsjett innenfor 
oppvekst og kultur: 
 
1. Kultur og idrett - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Kultur og idrett»). 
Stillingen ved Sulitjelma Ungdomsklubb reduseres ikke. 
 
2. Barnehage - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet barnehage»). Besparelse 
1,31 
millioner kr. 
 
3. Skole - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Skole»). Besparelse 3,52 millioner 
kr. 
 
Nedtrekkene innen skole er store og fører til en krevende situasjon spesielt ved 
Vestmyra skole. Vedtaket om å slå sammen fire parallelle klasser til tre har store 
konsekvenser for ungdomstrinnene. Særlig blir situasjonen krevende for elever ved 
10.trinn som skal inn i sitt avsluttende grunnskoleår.  
 
a) For å lette situasjonen noe for skolen, utsettes nedtrekk på 1,7 stillinger, (tilsvarende 
1,1 mill) ved Vestmyra. Utsettelsen av nedtrekket gjelder kun ett år. Siden Fauske er 
Robek-kommune er det ikke mulig å finansiere tiltaket eksempelvis ved utbytte fra SKS. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren finne inndekning innen skole og barnehage for 
1,1 mill jf. utredninger i saken, og rapportere tilbake til kommunestyret i 
økonomimelding 1.  
 
b) Vestmyra skole har de siste årene hatt et nedtrekk på 15 stillinger, selv med 
tilnærmet samme elevtall. Sammenslåing av skoler og etablering av felles kultur og 
læringsmiljø har gitt behov for omstilling gjennom mange år. I kombinasjon med store 
nedtrekk er dette svært krevende, og ansatte ved skolen har vist en formidabel evne til 
omstilling og innsats. Vestmyra skole må, etter denne siste reduksjonen, få ro til å 
etableres innen nye rammer og planlegge med tilgjengelige ressurser før det foreslås 
nye endringer. Demografiutviklingen bør være førende for eventuelle ytterligere 
nedtrekk. 
 
4. Familiens hus og integrering - alternativ 1 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Familiens 
hus»). Besparelse 1,44 millioner kr. 

 

 
 
 
040/22: Oppfølging av vedtak i budsjett 2022 - etablere oppvekstsenter i Sulitjelma 
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Vedtak som innstilling fra Formannskap - 05.05.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret opphever vedtak om opprettelse av felles oppvekstsenter for 
Sulitjelma skole og Sulitjelma barnehage. 

 
2. Kommunestyret vedtar istedenfor løsningen som skolen og barnehagen sammen 

foreslår for å redusere den administrative ressursen med 45 % fra og med 
1.8.22. I denne løsningen er den administrative ressursen til styrer på 35 %, 
rektor på 65 % og rektor er leder for SFO i 10 % i tillegg. Begge avdelingene 
består som egne enheter. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

1. Kommunestyret opphever vedtak om opprettelse av felles oppvekstsenter for 
Sulitjelma skole og Sulitjelma barnehage. 

 
2. Kommunestyret vedtar istedenfor løsningen som skolen og barnehagen sammen 

foreslår for å redusere den administrative ressursen med 45 % fra og med 
1.8.22. I denne løsningen er den administrative ressursen til styrer på 35 %, 
rektor på 65 % og rektor er leder for SFO i 10 % i tillegg. Begge avdelingene 
består som egne enheter. 
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 040/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret opphever vedtak om opprettelse av felles oppvekstsenter for 
Sulitjelma skole og Sulitjelma barnehage. 

 
2. Kommunestyret vedtar istedenfor løsningen som skolen og barnehagen sammen 

foreslår for å redusere den administrative ressursen med 45 % fra og med 
1.8.22. I denne løsningen er den administrative ressursen til styrer på 35 %, 
rektor på 65 % og rektor er leder for SFO i 10 % i tillegg. Begge avdelingene 
består som egne enheter. 

 
Kommunestyre 19.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 040/22 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Kommunestyret opphever vedtak om opprettelse av felles oppvekstsenter for 
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Sulitjelma skole og Sulitjelma barnehage. 

 
2. Kommunestyret vedtar istedenfor løsningen som skolen og barnehagen sammen 

foreslår for å redusere den administrative ressursen med 45 % fra og med 
1.8.22. I denne løsningen er den administrative ressursen til styrer på 35 %, 
rektor på 65 % og rektor er leder for SFO i 10 % i tillegg. Begge avdelingene 
består som egne enheter. 

 
 
 
041/22: Oppdatering av betalingsregulativ 2022 - Endring av betalingssatser for 
Sulitjelma Bad 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 05.05.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Med virkning fra 20. mai 2022 endres betalingssatsene ved Sulitjelma Bad, slik: 
 

Område Beskrivelse Enhet 2020 2021 2022 Ny sats 
2022 

Sulitjelma  
Bad 

Voksne pr. 
gang 

57 ____ 60 62 

Barn Pr. 
gang 

28 ____ 30 30 

Studenter Pr. 
gang 

28 ____ 30 30 

Honnør Pr. 
gang 

   47 

Klippekort, 
voksne 

12 klipp 412 ____ 430 445 

Klippekort, 
barn 

12 klipp 185 ____ 195 200 

Klippekort, 
studenter 

12 klipp 185 ____ 195 200 

Årskort, 
voksne 

 1653 ____ 1735 1785 

Årskort, 
barn 

 613 ____ 645 662 

Halvårskort, 
voksne 

 1071 ____ 1125 1156 

Halvårskort, 
barn 

 440 ____ 460 475 

 
 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Med virkning fra 20. mai 2022 endres betalingssatsene ved Sulitjelma Bad, slik: 
 

Område Beskrivelse Enhet 2020 2021 2022 Ny sats 
2022 

Sulitjelma  
Bad 

Voksne pr. 
gang 

57 ____ 60 62 

Barn Pr. 
gang 

28 ____ 30 30 
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Studenter Pr. 
gang 

28 ____ 30 30 

Honnør Pr. 
gang 

   47 

Klippekort, 
voksne 

12 klipp 412 ____ 430 445 

Klippekort, 
barn 

12 klipp 185 ____ 195 200 

Klippekort, 
studenter 

12 klipp 185 ____ 195 200 

Årskort, 
voksne 

 1653 ____ 1735 1785 

Årskort, 
barn 

 613 ____ 645 662 

Halvårskort, 
voksne 

 1071 ____ 1125 1156 

Halvårskort, 
barn 

 440 ____ 460 475 

 
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 046/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Med virkning fra 20. mai 2022 endres betalingssatsene ved Sulitjelma Bad, slik: 
 

Område Beskrivelse Enhet 2020 2021 2022 Ny sats 
2022 

Sulitjelma  
Bad 

Voksne pr. 
gang 

57 ____ 60 62 

Barn Pr. 
gang 

28 ____ 30 30 

Studenter Pr. 
gang 

28 ____ 30 30 

Honnør Pr. 
gang 

   47 

Klippekort, 
voksne 

12 klipp 412 ____ 430 445 

Klippekort, 
barn 

12 klipp 185 ____ 195 200 

Klippekort, 
studenter 

12 klipp 185 ____ 195 200 

Årskort, 
voksne 

 1653 ____ 1735 1785 

Årskort, 
barn 

 613 ____ 645 662 

Halvårskort, 
voksne 

 1071 ____ 1125 1156 

Halvårskort, 
barn 

 440 ____ 460 475 
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Kommunestyre 19.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 041/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Med virkning fra 20. mai 2022 endres betalingssatsene ved Sulitjelma Bad, slik: 
 

Område Beskrivelse Enhet 2020 2021 2022 Ny sats 
2022 

Sulitjelma  
Bad 

Voksne pr. 
gang 

57 ____ 60 62 

Barn Pr. 
gang 

28 ____ 30 30 

Studenter Pr. 
gang 

28 ____ 30 30 

Honnør Pr. 
gang 

   47 

Klippekort, 
voksne 

12 klipp 412 ____ 430 445 

Klippekort, 
barn 

12 klipp 185 ____ 195 200 

Klippekort, 
studenter 

12 klipp 185 ____ 195 200 

Årskort, 
voksne 

 1653 ____ 1735 1785 

Årskort, 
barn 

 613 ____ 645 662 

Halvårskort, 
voksne 

 1071 ____ 1125 1156 

Halvårskort, 
barn 

 440 ____ 460 475 

 
 

 
 
 
042/22: Sikring av Farvikbekken - fremleggelse tiltaksplan for gjennomføring av 
rassikring og kostnadsoverslag for tiltakene 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 05.05.2022 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Fauske kommunestyre ber Kommunedirektøren iverksette sikring av Farvikbekken i tråd 
med de strengeste anbefalinger fra Rambøll og Norconsult. 
 
Kommunestyret vedtar å ta opp et lån på kr. 2,7 mill inkl. mva for sikring av 
Farvikbekken med mål om fullfinansiering av prosjektet. 
 
Kommunestyret vedtar å ta opp et lån på avløpssektoren på kr. 1,5 mill inkl. mva for å 
finansiere utskifting av avløpsledning (selvkost). 
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Det tas forbehold om Statsforvalterens godkjenning av låneopptaket.  
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Fauske kommunestyre ber Kommunedirektøren iverksette sikring av Farvikbekken i tråd 
med de strengeste anbefalinger fra Rambøll og Norconsult. 
 
Kommunestyret vedtar å ta opp et lån på kr. 2,7 mill inkl. mva for sikring av 
Farvikbekken med mål om fullfinansiering av prosjektet. 
 
Kommunestyret vedtar å ta opp et lån på avløpssektoren på kr. 1,5 mill inkl. mva for å 
finansiere utskifting av avløpsledning (selvkost). 

 
Det tas forbehold om Statsforvalterens godkjenning av låneopptaket.  
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 041/22 Vedtak: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Fauske kommunestyre ber Kommunedirektøren iverksette sikring av Farvikbekken i tråd 
med de strengeste anbefalinger fra Rambøll og Norconsult. 
 
Kommunestyret vedtar å ta opp et lån på kr. 2,7 mill inkl. mva for sikring av 
Farvikbekken med mål om fullfinansiering av prosjektet. 
 
Kommunestyret vedtar å ta opp et lån på avløpssektoren på kr. 1,5 mill inkl. mva for å 
finansiere utskifting av avløpsledning (selvkost). 

 
Det tas forbehold om Statsforvalterens godkjenning av låneopptaket.  

 
Kommunestyre 19.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 042/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommunestyre ber Kommunedirektøren iverksette sikring av Farvikbekken i tråd 
med de strengeste anbefalinger fra Rambøll og Norconsult. 
 
Kommunestyret vedtar å ta opp et lån på kr. 2,7 mill inkl. mva for sikring av 
Farvikbekken med mål om fullfinansiering av prosjektet. 
 
Kommunestyret vedtar å ta opp et lån på avløpssektoren på kr. 1,5 mill inkl. mva for å 
finansiere utskifting av avløpsledning (selvkost). 

 
Det tas forbehold om Statsforvalterens godkjenning av låneopptaket.  

 
 
 
043/22: Søknad om kjøp del av kommunal tomt fra gnr/bnr 101/6 - Finneid 
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Vedtak som innstilling fra Formannskap - 05.05.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

Østbø AS får kjøpe ca 4800 m2 av kommunal tomt gnr. 101, bnr. 6 på Finneid som vist 
på vedlagt kartutsnitt i saksfremlegget. Ved fradeling oppmåling kan arealet avvike noe. 
 
Arealet selges til takst. 
 
Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser kommer frem. 
Kjøper bærer alle omkostninger med salget og intensjonskunngjøring. 
 
Det inngås en avtale med Østbø AS for etablering av vei med kostnadsramme  
på inntil kr. 2 357 000,- inkl. moms. Avtalen skal lyses ut, og behandles, som en 
intensjonskunngjøring før endelig igangsetting av arbeider kan starte.  
Kostnadene for etablering av vei dekkes ved salg av areal på ca 4800 m2 til Østbø AS.  

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Østbø AS får kjøpe ca 4800 m2 av kommunal tomt gnr. 101, bnr. 6 på Finneid som vist 
på vedlagt kartutsnitt i saksfremlegget. Ved fradeling oppmåling kan arealet avvike noe. 
 
Arealet selges til takst. 
 
Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser kommer frem. 
Kjøper bærer alle omkostninger med salget og intensjonskunngjøring. 
 
Det inngås en avtale med Østbø AS for etablering av vei med kostnadsramme  
på inntil kr. 2 357 000,- inkl. moms. Avtalen skal lyses ut, og behandles, som en 
intensjonskunngjøring før endelig igangsetting av arbeider kan starte.  
Kostnadene for etablering av vei dekkes ved salg av areal på ca 4800 m2 til Østbø AS.  
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 044/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Østbø AS får kjøpe ca 4800 m2 av kommunal tomt gnr. 101, bnr. 6 på Finneid som vist 
på vedlagt kartutsnitt i saksfremlegget. Ved fradeling oppmåling kan arealet avvike noe. 
 
Arealet selges til takst. 
 
Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser kommer frem. 
Kjøper bærer alle omkostninger med salget og intensjonskunngjøring. 
 
Det inngås en avtale med Østbø AS for etablering av vei med kostnadsramme  
på inntil kr. 2 357 000,- inkl. moms. Avtalen skal lyses ut, og behandles, som en 
intensjonskunngjøring før endelig igangsetting av arbeider kan starte.  
Kostnadene for etablering av vei dekkes ved salg av areal på ca 4800 m2 til Østbø AS.  

 
Kommunestyre 19.05.2022: 
 
 
Behandling: 
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Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 043/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Østbø AS får kjøpe ca 4800 m2 av kommunal tomt gnr. 101, bnr. 6 på Finneid som vist 
på vedlagt kartutsnitt i saksfremlegget. Ved fradeling oppmåling kan arealet avvike noe. 
 
Arealet selges til takst. 
 
Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser kommer frem. 
Kjøper bærer alle omkostninger med salget og intensjonskunngjøring. 
 
Det inngås en avtale med Østbø AS for etablering av vei med kostnadsramme  
på inntil kr. 2 357 000,- inkl. moms. Avtalen skal lyses ut, og behandles, som en 
intensjonskunngjøring før endelig igangsetting av arbeider kan starte.  
Kostnadene for etablering av vei dekkes ved salg av areal på ca 4800 m2 til Østbø AS.  

 
 
 
044/22: Kommunestyre- og fylkestingsvalget 2023 - Fastsetting av valgdag 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 05.05.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

I forbindelse med kommunestyre- og fylkestingsvalget 2023 avholdes det i Fauske 
kommune valg mandag 11. september 2023. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

I forbindelse med kommunestyre- og fylkestingsvalget 2023 avholdes det i Fauske 
kommune valg mandag 11. september 2023. 
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 048/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

I forbindelse med kommunestyre- og fylkestingsvalget 2023 avholdes det i Fauske 
kommune valg mandag 11. september 2023. 

 
Kommunestyre 19.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 044/22 Vedtak: 
Vedtak: 

I forbindelse med kommunestyre- og fylkestingsvalget 2023 avholdes det i Fauske 
kommune valg mandag 11. september 2023. 

 
 
 
045/22: Uttreden av verv og supplering av varamedlemsliste 
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Vedtak som innstilling fra Formannskap - 05.05.2022 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Shana Emilie Grut fratrer, etter kommuneloven § 7-9, sitt verv som 1. 
varameldem i kommunestyret for Rødt. 

2. Resten av varamedlemslista rykker opp. 
3. Med hjemmel i valgloven § 14-2 suppleres vararepresentantlista med følgende: 

- Silje Tettli Larsen, Bjørnmoveien 3, 8207 Fauske 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

1. Shana Emilie Grut fratrer, etter kommuneloven § 7-9, sitt verv som 1. 
varameldem i kommunestyret for Rødt. 

2. Resten av varamedlemslista rykker opp. 
3. Med hjemmel i valgloven § 14-2 suppleres vararepresentantlista med følgende: 

- Silje Tettli Larsen, Bjørnmoveien 3, 8207 Fauske 
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 047/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Shana Emilie Grut fratrer, etter kommuneloven § 7-9, sitt verv som 1. 
varameldem i kommunestyret for Rødt. 

2. Resten av varamedlemslista rykker opp. 
3. Med hjemmel i valgloven § 14-2 suppleres vararepresentantlista med følgende: 

- Silje Tettli Larsen, Bjørnmoveien 3, 8207 Fauske 

 
Kommunestyre 19.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 045/22 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Shana Emilie Grut fratrer, etter kommuneloven § 7-9, sitt verv som 1. 
varameldem i kommunestyret for Rødt. 

2. Resten av varamedlemslista rykker opp. 
3. Med hjemmel i valgloven § 14-2 suppleres vararepresentantlista med følgende: 

- Silje Tettli Larsen, Bjørnmoveien 3, 8207 Fauske 

 
 
 
046/22: Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 19. mai 2022 - Rus/psykatri tjenesten i 
Fauske 
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Kommunestyre 19.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Spørsmålsstiller leste opp det grunngitte spørsmålet. 
 
KOM- 046/22 Vedtak: 
Ordfører svarte: 
Siden grunngitt spm. Kom inn 16. mai og det har vært ferieavvikling 17. mai så har ikke spm. 
Kommet inn i tide med tre arbeidsdager før møtet. Spørsmålet er dagsaktuelt og har vært 
referert i media. Ordfører velger derfor å svare på spørsmålet, men det blir et overordnet svar. 
Hvis utfyllende svar forventes må det komme til neste møte. 
 
 
1. Kommunestyrevedtaket for budsjett 2022 er gjennomført ved rus og psykisk helsetjeneste. 
Det er gjennomført ved naturlig avgang og uten oppsigelser. 
 
 2. Tilsynet ble gjennomført i begynnelsen av desember 2021, altså i forkant av 
budsjettvedtaket og i forkant av nedtrekket. Da holdt tjenesten til i uegnede lokaliteter som de 
har gjort i mange år. Kommunestyret har vedtatt at tjenesten skal samlokaliseres og flyttes. I 
den forbindelse vil det også bli en total gjennomgang av hele tjenesten og en del av avvikene 
vil også kunne lukkes. Der vil det også sees på muligheter for mer samarbeid med frivillig 
sektor.  
(Videre har ansatte i tjenesten årlig tilbud om opplæring knyttet til konflikthåndtering og 
forebygging av vold og trusler i regi RKK nettverket i samarbeid med Statsforvalteren i 
Nordland. I forbindelse med pandemien har det kun vært mulig med teoretisk opplæring.)  
Det er gjort en stor innsats med omstilling med mål om å redusere ressursbruken i 
samhandlingsområdet. I den forbindelse er det naturlig at ansatte kjenner på tids og 
arbeidspress, bekymring for tap av kompetanse i organisasjonen. Det er positivt å få dette 
tilsynet, da det gir mulighet for å få en god gjennomgang av tjenesten og gjøre grep for 
forbedring. 

 
 
 
 


